



REFERAT KG RIK

Dato: 12. juni 2017, kl. 21.00-21.30

Sted: Telefonmøte (Skype)

Tilstede: Morten R. Larsen (MRL), Åse M. Lura (ÅL), Heidi Tokstad (HT), Roar Kjønstad (RK), Trond-Egil Groth (TEG)

Forfall: Terje Hammerseng (TH), Jostein Håland (JH)

Saksliste:

Sak 42/17 Referat fra møte 08.05.17
Godkjent

Sak 43/17 Post/orienteringssaker

- NBF – Info NOM - T.O og legges ut IPO-Norge
- NBF – Nordic Style, møtereferat – T.O/Egen sak
- NKK – Deling instruktørutdanning – T.O
- NKK – svar budsjettforslag 2018 – sendt svar – T.O

Sak 44/17 Saker hos NKK
Restanser:

- Referat ikke lagt ut på WEB
- Oppdatering av lister (dommere, figger, instruktører) – venter på status
- Svar sak 6/17
- Svar sak 10/17
- Se møte KG/ADM – innspill forutsetning for RIK-trening/POD – venter på svar
- Figbok – bedt NKK bestille
- Status sak utestengelse om dommer – ikke svar

Sak 45/17 Regelverk
TEG vært i kontakt med POD. Orienterter, lager oppsummering og sender til KG. Svært viktig at NKK kommer på banen. **MRL** kontakter NKK for utarbeidelse av et notat til saksbehandler i POD. Retningslinjer må også tas opp i revidering av nytt regelverk.

Sak 46/17 Trinn II
Orientering fra **TH** utsatt til neste møte.

Sak 47/17 Figurantordningen
Bestilt figbok via NKK, ikke mottatt.

Sak 48/17 VM

Svar fra Christa Bremer VDH – alt ok – mottar mer info når dette er klart. Roar Kjørstad lagleder VM (også deltaker FCI-møtet). Info vedr. NOM legges ut på IPO-Norge.

Sak 49/17 NBF – Nordic style/møte

MRL og RK deltatt i møte 22.05. Har mottatt referat fra møte. KG vil motta mer informasjon fra NBF. KG kommer med kommentarer og råd. Flere potensielle samarbeidsarenaer.

Sak 50/17 Eventuelt

- Neste møte 4. juli kl. 21 Skype – **MRL** innkalling
- Disiplinærstraffer/utestengelse – retningslinjer for oppfølging, hva gjøres i etterkant osv., se sak 44/17 – **MRL** purre NKK

Referent: MRL 13/6-2017